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MOJE DRUŽENJE SA dr MILOŠEM ARANIGKIM

Upoznali smo se još 1912.godine kad smo zajedno 
išli u prvi i drugi razred Gimnazije u Sremskim Karlovcima. 
Sjećam ga se iz tog vremena kada je bio učenik,veoma dobar 
djak i drug.Prekinuli smo medjusobno druženje jer je moj 
otac premješten u Banjm Luku.

Tek nakon mnogo,mnogo godina ponovo smo se sreli 
kada je postavljen za ljekara u Higijenski zavod u Banjoj 
Luci.Zajedno je radio sa ing SLAVIŠOM-ČIČOM VAJNEROM i dr.
VAŠOM BUTOZANOM.

Miloš se oženio sa kćerkom dr VAŠE GLUŠOA.Medju- 
tim,u braku nije imao djece.Ne sjećam se tačno do kada je 
ostao u Banjoj Luoi,ali znam da smo se susreli u Beogradu 
za vrijeme okupaoije.Za vrijeme rata jedno je vrijeme bio 
u koncentracionom logoru i da su njegovi prijatelji i poz
nanici izdejstvovali da bude pušten.Poslije je otišao u 
partizane,ali mi detalji o tome nisu poznati.Poslije rata 
bio je profesor Medicinskog fakulteta u Sarajevu.Nakon ot
varanja fakulteta u Novom Sadu prešao je tamo,gdje je I 
penzionisan.

Koliko mi je poznato,Miloš Aranioki rodjen je u 
Staroj Pazovi.Otac mu je bio proto.Mislim da je studirao 
u Pragu sa MIHAJLOM VUJICIĆEM«

Po karakternim osobinama Miloš je bio izvanredan 
čovjek,čovjek o kome se može govoriti samo u superlativima. 
Krase ga osobine jedne vanredne skromnogti,primjerne tak
tičnosti u svim postupcima,predusretljivosti prema svakome
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I spremnosti da na svakom koraku čovjeku pomogne,ljubaz
nosti u ophodjenju,vjerovanje u ljude,drugarstvo itd.

Znao sam i tada da je bio Član PartBje,ali 
ne znam od koje godine.Još prije dolaska u Banju Luku 
zbog učešća u radničkom pokretu i ilegalnom partijskom 
radu bio je hapšen.Kao komunista bio je u zatvoru u Bi
haću i ležao u zloglasnoj Bihaćkoj kuli.

Po partijskoj liniji u Ban joj Luoi bio je 
usko povezan sa VAŠOM BUTOZANOM,SLAVIŠOM VAJNEROM i ASIMOM 
ALIHODŽIĆEM.Od vanpartijaca najuže je bio povezan sa mnom 
i sa dr MIHAJLOM VITJIČIČEM.Bili smo veoma bliski prijate
lji jer smo skoro uvijek bili u društvu.

Miloš je volio društvo,volio je da u društvu 
bude,ali uopšte nije pio alkoholna pića.Uzajamno smo se 
posjećlvaliyali su najčešće Asim Alihodžić,Slaviša Vajner 
i Miloš Aranicki,a isto tako i Vaso Butozan,dolazili kod 
moje kuće jer smo tu bili najkomotniji,daleko više nego u 
nekom lokalu.

Jednom sam poslije rata pitao dr Miloša Ara- 
nickog,kada smo se u Sarajevu našli i prijateljski poraz
govarali,da li su osobito on I Vaso Butozan,a i ostali iz 
društva (napr.Asim Alihodžić),pokušavali da nas pridobiju 
za Partiju jer smo skoro uvijek u društvu pretresali poli
tička pitanja i političke prilike 4l zemlji i svijetu,uk
ljučujući i prilike u SSSR-u i politiku Sovjetskog saveza? 
Miloš mi je tada iskreno odgovorio da su pokušavali,ali da 
su obojica digli ruke od Mihajla Vujičića i mene kad smo 
tvrdili da naš seljak neće prihvatiti kolektivizaoiju i 
komunizam jer je vezan za privatnu svojinu.

15.oktobar 1975»godine
Banja Luka _______________________
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